禱告會 Prayer Meeting



Please fill the seats in the front first

來遇見我們的神 Prepare to Meet our God

Communion 聖 餐

禱告事項 Prayer Requests

<u>羅馬書 Romans 10:13-15</u>

因為「凡求告主名的,就必得救」。然而,人未曾信他,怎能求他呢?未曾聽見他,怎能信他呢?沒有傳道的,怎能聽見呢? 若沒有奉差遣,怎能傳道呢?如經上所記:「報福音傳喜信的人,他們的腳蹤何等佳美!」13 for, "Everyone who calls on the name of the Lord will be saved." 14 How, then, can they call on the one they have not believed in? And how can they believe in the one of whom they have not heard? And how can they hear without someone preaching to them? 15 And how can anyone preach unless they are sent? As it is written: "How beautiful are the feet of those who bring good news!"

為世界二十幾億 沒有任何管道聽見福音的族群禱告

願神興起更多教會與宣教士, 將福音與救恩帶進未得之民的區域。 也為瑞麟麗恩的宣教事工禱告, 預備以家庭為單位的宣教士加入團隊。



Pray for the two billion people in the world who have no way to hear the gospel: May God raise up more churches and missionaries to bring the gospel and salvation to areas of unreached people. Also pray Ray and Leann, may God prepare more missionary families to join the team. 腓立比書 Philippians 1:5-6

因為從頭一天直到如今,你們是同心合意地興旺福音。我深信那在你們心裡動了善工的必成全這工, 直到耶穌基督的日子。5 because of your partnership in the gospel from the first day until now, 6 being confident of this, that he who began a good work in you will carry it on to completion until the day of Christ Jesus.

為九月底將開始的幸福小組禱告 求神感動弟兄姐妹,看見福音的價值, 樂意付代價,組成各組幸福團隊, 把人從撒旦權下帶進神的國度裡。



Pray for the Happiness Group that will start at the end of September. May God help brothers and sisters to see the value of the Gospel and be willing to pay the price to form different Happiness Groups to bring people from Satan's dominion into God's kingdom.



Mission

我們要去, 進入校園與社區, 使萬民作主門徒!

We Shall Go, Enter the Campuses and Communities, And make disciples of the people!



腓立比書 Philippians 2:13

因為你們立志行事都是神在你們心裏運行, 為要成就他的美意。

for it is God who works in you to will and to act in order to fulfill his good purpose.

讀經&信息 Scripture Reading & Message

提摩太後書 2 Timothy 4:6-8

4:6 我現在被澆奠,我離世的時候到了。4:7 那美好的仗我已 經打過了,當跑的路我已經跑盡了,所信的道我已經守住了。 4:8 從此以後,有公義的冠冕為我存留,就是按着公義審判 的主到了那日要賜給我的;不但賜給我,也賜給凡愛慕他顯 現的人。6 For I am already being poured out like a drink offering, and the time for my departure is near.7 I have fought the good fight, I have finished the race, I have kept the faith.8 Now there is in store for me the crown of righteousness, which the Lord, the righteous Judge, will award to me on that day—and not only to me, but also to all who have longed for his appearing.



留下永恆價值的產業 A legacy that lasts forever

提摩太後書 2 Timothy 4:6-8

講員:楊右任 弟兄 翻譯:Ita Lau 姊妹



楊右任 弟兄 YU-JEN YANG



Response

本週經文 This week Scripture

提摩太後書 2 Timothy 4:8

從此以後,有公義的冠冕為我存留, 就是按着公義審判的主到了那日要賜給我的; 不但賜給我,也賜給凡愛慕他顯現的人。

Now there is in store for me the crown of righteousness, which the Lord, the righteous Judge, will award to me on that day—and not only to me, but also to all who have longed for his appearing.

家裡的事 Announcements



9/10 Preview 下週預告

主日信息:

講員:高天圓 牧師 講題:成為喜樂的人





第11期幸福小組招募 HAPPINESS GROUP 家辺與愛天傳道/區長報名 9/10,17 15:30 福長訓練&全體訓練 GROUP SESSION



歡迎新朋友 Welcome New Comers

請樓上的弟兄姊妹下樓來 大家一起來 歡抑新朋友

用主愛真誠來愛你

yòng zhủ ài zhēn chén lái ài nĩ Love you Genuinely with the Love of God

我用主的愛真誠來愛你

wǒ yòng zhǔ de ài zhēn chén lái ài nǐ With the love of God, I love you genuinely (x2) 因我見你裡面有王的榮美

vīng wǒ jiàn nǐ lǐ maìnYǒu wáng de róng měi Because in you, I see the glory of God 我用主的愛直誠來愛

wǒ yòng zhǔ de ài Zhēn chén lái ài nǐ With the love of God, I love you genuinely





願耶和華賜福給你

願耶和華賜福給你 願耶和華永遠保護你 願耶和華祂的臉光照你 願耶和華賜你平安

願在主裡相會再相會 願在主裡相會再相會 願主的愛永遠在你心懷 願神永遠祝福你們

祝福 & 謝飯禱告 Benediction